
 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 15 stycznia 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 25 listopada 2008 r.   

                                                     (za 6 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja przyjmuje informacje dotyczące wydanych przez Burmistrza zarządzeń  
    w IV kwartale 2008 r. 
                                                                                                               (za 6 - jednogłośnie) 
 
3. Komisja przyjmuje informacje dotyczące dokonanych przez Burmistrza umorzeń  
    podatków i opłat lokalnych w IV kwartale 2008 r. 
                                                                                                               (za 6 - jednogłośnie) 

 
4. Komisja wnioskuje do Burmistrza o przedłożenie informacji o wysokości umorzeń  
    udzielonych w latach 2007 i 2008 dla Bogdana Stopyry, oraz wyjaśnienie, co oznacza  
    określenie „ważny interes podatnika” jako uzasadnienie udzielonego umorzenia. 
                                                                                                               (za 6 - jednogłośnie) 
 
5. Komisja wnioskuje do Burmistrza o przedłożenie informacji w jakim terminie i w jakiej  
    wysokości FEAX spółka z o.o. uiściła odroczony podatek od nieruchomości z 2008 r. 
                                                                                                               (za 6 - jednogłośnie) 
 
6. Komisja przyjmuje informacje dotyczące sprzedaży mienia komunalnego w IV kwartale   
    2008 r.                                      

 (za 6 - jednogłośnie)  
  
7. Komisja przyjmuje informacje dotyczące sytuacji finansowej jednostek gminnych za    
    miesiąc grudzień 2008 r.: 
   1/ Zespołu Opieki Zdrowotnej, 
   2/ Zarządu Budynków Komunalnych. 

                                                      (za 6 - jednogłośnie) 
 
8. Komisja wnioskuje do Burmistrza o spowodowanie, aby ogłoszenia o przetargach na  
    lokale oraz grunty były czytelne i dostępne oraz aby do nich były dołączone mapy  
    poglądowe 

  (za 4,wstrzymało się 2) 
 
9. Komisja przyjęła następujący projekt planu pracy w 2009 roku: 
    1/ raz na kwartał będą rozpatrywane informacje Burmistrza dotyczące: 
        a/ wydanych zarządzeń Burmistrza, 
        b/ wydanych decyzji o umorzeniach i odroczeniach należności wobec gminy, 
        c/ sprzedaży mienia komunalnego, 
        d/ sytuacji finansowej jednostek gminnych; 
    2/ zostaną przeprowadzone kontrole: 
        a/ Zespołu Opieki Zdrowotnej, 
        b/ Biblioteki Publicznej, 
        c/ szkół wiejskich, 
        d/ Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury, 
        e/ Muzeum Filumenistycznego, 
        f/ Zarządu Budynków Komunalnych, 
        g/ Ośrodka Pomocy Społecznej i Centrum Integracji Społecznej, 
        h/ klubów sportowych wykorzystanie dotacji z budżetu gminy, 

 



-      2      - 

 

       i/ przetargów na dzierżawę obiektów sportowych, 
       j/ realizacja skarg i wniosków z 2008 r., 
       k/ realizacji uchwał i wniosków Rady Miejskiej z 2008 r., 
       l/ realizacji  wniosków Komisji Rewizyjnej za rok 2008, 
       m/ przeprowadzonych przetargów w 2008 r. przez wydziały UMiG, 
       n/ wykonanych inwestycji i remontów w 2008 r., 
       o/ sprzedaży mienia komunalnego gminy w 2008 r., 
       p/ protokołów pokontrolnych z kontroli Urzędu Miasta i Gminy i sposobu realizacji  
           zaleceń pokontrolnych, 
       r/ dokonanych zmian w budżecie gminy, 
       s/ kontrola i ocena sprawozdania finansowego z wykonania budżetu gminy za 2008 r., 
   3/ zostaną dokonane: 
       a/ analiza wniosków komisji stałych dotyczących wykonania budżetu gminy za 2008 r., 
       b/ wypracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2008 r., 
   4/ wypracowane zostaną wnioski do projektu budżetu gminy na 2010 r. oraz zostanie  
       dokonana analiza tego projektu budżetu; 
   5/ przygotowane zostanie sprawozdanie z pracy komisji w roku 2009 i planu kontroli na  
       rok 2010. 

                                                      (za 6 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 19 lutego 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 15 stycznia 2009 r.   

                                                     (za 7 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja rozpatrując pismo p. Marii Kubicy zam. w Wilkanowie – po przeprowadzeniu  
    wizji lokalnej w terenie, przeprowadzeniu rozmów z zainteresowaną oraz sąsiadami  
    zamieszkującymi w tym samym budynku – wnioskuje do Burmistrza o zobowiązanie  
    Zarządu Budynków Komunalnych do uregulowania (zgodnie z obowiązującymi  
    przepisami budowlanymi) sprawy postawienia komórek – garaży, obok budynku nr 37  
    w Wilkanowie. 
          Jednocześnie komisja wnioskuje o ewentualne rozważenie potrzeby zmiany osoby  
    administratora w tym budynku ze strony ZBK. 
           Komisja widzi również za celowe i pilne przeprowadzenie osuszenia budynku.  

                                                     (za 7 - jednogłośnie) 
 
3. Komisja rozpatrując skargę mieszkańców budynku przy ul. Kościuszki nr 8 w Długopolu-  
    Zdroju na byłego kierownika ZBK p. Lecha Jagodzińskiego – wnioskuje do Burmistrza  
    o zobowiązanie Kierownika Zarządu Budynków Komunalnych do zapoznania się ze  
    skargą i zgodnie z wnioskiem skarżących się, poinformowanie ich o podjętych  
    działaniach celem wyeliminowania zdarzeń będących przedmiotem skargi 
                                                                                                               (za 7 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 19 marca 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 19 lutego 2009 r.   

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja rozpatrując skargę Grupy Terytorialnej Partii Zielonych RP Oddziału  
    Terenowego w Gajniku na Burmistrza Bystrzycy Kłodzkiej o przewlekłe załatwianie    
    sprawy – uznaje ją za zasadną. 
         Komisja stwierdza, że skarżący się otrzymał prawidłowe zawiadomienie o terminie  
    posiedzenia komisji na którym była rozpatrywana skarga.  
         Skarżący w dniu posiedzenia telefonicznie poinformował Komisję, że nie może  
    uczestniczyć w posiedzeniu, jednak podtrzymuje swoją skargę i oczekuje na informację  
    o sposobie jej rozpatrzenia. 
        Komisja na podstawie przedstawionego przez Burmistrza pisma Nr UP 7332/64/2009  
    z dnia 9 marca br. oraz przedłożonej  przez Wydział Urbanistyki i Planowania UMiG  
    dokumentacji związanej z wnioskiem skarżącego się – stwierdza brak pisemnej  
    odpowiedzi na pismo Oddziału Terenowego Partii Zielonych z dnia 18 września 2008 r.  
    (data wpływu: 6 października 2008 r.) w terminie określonym w art. 35 i 36 KPA. 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 
 
3. Komisja rozpatrując skargę mieszkańców budynku przy ul. Kościuszki nr 8  
    w Długopolu-Zdroju na Kierownika Zarządu Budynków Komunalnych w Bystrzycy  
    Kłodzkiej o nie udzieleniu odpowiedzi na wniosek grupy mieszkańców – uznaje ją za  
     zasadną. 
           Komisja stwierdza, że skarżący się otrzymał prawidłowe zawiadomienie o terminie  
    posiedzenia komisji na którym była rozpatrywana skarga – z niewiadomych komisji  
    przyczyn nie był obecny na posiedzeniu.  
        Komisja na podstawie przedstawionego przez Kierownika ZBK pisma z dnia 16    
    marca 2009 r. oraz po wysłuchaniu dodatkowych złożonych przez niego wyjaśnień –  
    stwierdza brak pisemnej odpowiedzi na wniosek grupy mieszkańców ze strony  
    ówczesnego Kierownika ZBK p. Lecha Jagodzińskiego. 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 
4. Komisja rozpatrując powyższe skargi - wnioskuje do Rady Miejskiej o zobowiązanie  
    Burmistrza do pouczenia podległych mu kierowników jednostek organizacyjnych gminy  
    jak również pracowników UMiG o obowiązku przestrzegania obowiązujących terminów  
    załatwiania spraw określonym w art. 35 i 36 KPA. 
                                                                                                             (za 10 - jednogłośnie) 
 
5. Komisja w nawiązaniu do wniosku nr 2 z posiedzenia w dniu 19 lutego br. dotyczącego  
    pisma p. Marii Kubicy - wnioskuje do Burmistrza o zobowiązanie Kierownika ZBK do  
    dostarczenia komisji całości dokumentacji od roku 2007 związanej z korespondencją w  
    sprawie ewentualnej zmiany administratora budynku w Wilkanowie. 
                                                                                                             (za 10 - jednogłośnie) 
 
6. Komisja wnioskuje do Burmistrza o przedstawienie komisji dokumentacji dotyczącej  
    remontu kortów tenisowych w 2008 r. ( kosztorysy, protokół odbioru oraz wykaz osób  
    odpowiedzialnych za przeprowadzenie przetargu). 
                                                                                                             (za 6 - jednogłośnie) 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 31 marca 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 19 marca 2009 r.   

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja przyjmuje informację dotyczącą wydanych przez Burmistrza decyzji  
    o umorzeniach należności wobec gminy w roku 2008. 

  (za 5, wstrzymało się 3)  
 
3. Komisja przyjmuje informację dotyczącą wydanych przez Burmistrza decyzji  
    odroczeniach należności wobec gminy w roku 2008. 

(za 5, wstrzymało się 3)  
 
4. Komisja przyjmuje informację dotyczącą wydanych zarządzeń przez Burmistrza w roku  
    2008. 

                                                     (za 8 - jednogłośnie) 
                                                                                                         
5. Komisja przyjmuje informację dotyczącą sprzedaży mienia komunalnego w roku  
    2008. 
                                                                                                               (za 8 - jednogłośnie) 
 
6. Komisja przyjmuje informację dotyczącą sytuacji finansowej ZBK i ZOZ w roku  
    2008. 
                                                                                                               (za 8 - jednogłośnie) 
 
7. Komisja przyjmuje informację o realizacji wniosków komisji za rok 2008. 

(za 6 – jednogłośnie) 
 

8. Komisja wnioskuje do Burmistrza o przygotowanie pisemnej informacji o aktualnej  
    ilości pozostałych maszyn po byłej firmie p. Litkowca przy ul. Kolejowej w Bystrzycy  
    Kłodzkiej w porównaniu do stanu ich przekazania w momencie rozpoczęcia działalności  
    przez tą firmę.       

  (za 8 – jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 7 kwietnia 2009 r. 

 
 
1. Komisja po przeprowadzeniu analizy skarg i wniosków które wpłynęły w 2008 roku   
    do burmistrza - przyjmuje informację o ich realizacji.  

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja przyjmuje informację Burmistrza o realizacji uchwał i wniosków Rady Miejskiej  
    z 2008 r.  

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

3. Komisja po przeprowadzeniu analizy przeprowadzonych przetargów w 2008 r. przez  
    wydziały UMiG - przyjmuje informację o ich realizacji.  

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
  

4. Komisja po przeprowadzeniu analizy wykonanych inwestycji i remontów w 2008 r. 
    przyjmuje informację o ich realizacji.  

                                                     (za 7, wstrzymało się 3) 
 

5. Komisja po przeprowadzeniu analizy protokołów pokontrolnych z kontroli Urzędu Miasta  
    i Gminy i sposobu realizacji zaleceń pokontrolnych - przyjmuje informację o ich  
    realizacji.  

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

6. Komisja po przeprowadzeniu analizy dokonanych zmian w budżecie gminy - przyjmuje  
    informację o ich realizacji.  

                                                     (za 8, wstrzymało się 2) 
 

  
7. Komisja po przeprowadzeniu kontroli przetargów na dzierżawę obiektów sportowych na  
    rok 2009 jest zaniepokojona zbyt późnym ogłaszaniem przetargów przez Bystrzyckie  
    Centrum Kultury Fizycznej, gdyż na dzień dzisiejszy nie odbył się jeszcze żaden  
    przetarg. 
 
 
8. Komisja po przeprowadzeniu kontroli dokumentacji związanej z poniesionymi kosztami  
    remontu kortów tenisowych w roku 2008 - wnioskuje do Burmistrza o ewentualne  
    zlecenie uprawnionej osobie przeanalizowania kosztorysu powykonawczego z  
    faktycznie wykonanymi pracami. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 9 kwietnia 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 7 kwietnia 2009 r.   

                                                     (za 6 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Bystrzyca Kłodzka za    
    2008 rok.  

                                                     (za 5, wstrzymało się 2) 
 

3. Komisja zapoznała się i przyjęła wnioski komisji stałych dotyczących wykonania   
    budżetu gminy za 2008 r. 

                                                     (za 6 - jednogłośnie) 
  

4. Komisja wnioskuje do Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza za rok  
    2008. 

                                                     (za 5, wstrzymał się 1) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 9 lipca 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na ostatnim posiedzeniu      
    komisji w dniu 9 kwietnia 2009 r.   

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja przyjęła następujące wnioski z przeprowadzonych kontroli w miesiącach maju  
     i czerwcu br.: 
     1/ Kontrola Biblioteki Publicznej i jej filii: 
         a/ Komisja widzi za konieczne przeprowadzenie remontu podłogi filii Biblioteki 
             w Idzikowie 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 

        b/ Komisja widzi potrzebę modernizacji toalet oraz ogrzewania w filii Biblioteki 
            w Starej Łomnicy 

                                                     (za 9 jednogłośnie) 
 

    2/ Kontrola szkół podstawowych oraz gimnazjum: 
        a/ Komisja widzi pilną potrzebę wykonania remontu boiska sportowego (załatanie  
            dziur, wyrównanie nawierzchni) przy SP w Wilkanowie 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 
        b/ Komisja proponuje rozważenie możliwości wykwaterowania lokatora z budynku  
            SP w Wilkanowie.  
            Zrealizowanie tej propozycji umożliwi zagospodarowanie zwolnionych  
            pomieszczeń na oddział przedszkolny oraz oddział zerowy 

                                                     (za 9 wstrzymał się 1) 
 
        c/ Komisja wnioskuje o założenie aktualnej książki obiektu w SP w Starej  Łomnicy. 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 
        d/ Komisja widzi potrzebę wymiany okien w budynku nr 36, wymiany drzwi do  
            pracowni, remontu Sali gimnastycznej oraz elewacji budynku nr 35 SP  
            w Długopolu Dolnym. 

                                                     (za 6, wstrzymało się 4) 
     
        e/ Komisja widzi pilną potrzebę rozpoczęcia budowy hali sportowej w Wilkanowie 

                                                     (za 9, wstrzymał się 1) 
 
 
    3/ Kontrola kortów tenisowych w Bystrzycy Kłodzkiej: 
        a/ Komisja widzi pilną potrzebę sprawdzenia kosztorysu powykonawczego  
            w zakresie wykonanych prac, zastosowanych materiałów i użytego sprzętu 

                                                                               (za 10 - jednogłośnie) 
 
        b/ Komisja widzi pilną potrzebę rozwiązania problemu ogrzewania wszystkich  
            pomieszczeń w budynku na kortach. 

                                                                               (za 10 - jednogłośnie) 
 
        c/ Komisja wnioskuje o wezwanie wykonawcy ostatnich prac w budynku na kortach  
            do usunięcia  w ramach gwarancji w trybie natychmiastowym wszystkich usterek  
            wykazanych przez aktualnego dzierżawcę obiektu. 

                                                                               (za 10 - jednogłośnie) 
 



-      2      - 

 
    4/ Kontrola kompleksu boisk sportowych „Orlik 2012” w Bystrzycy Kłodzkiej: 
        a/  W związku ze stwierdzeniem zastoisk wodnych - Komisja wnioskuje o pilne  
             wezwanie wykonawcy robót i zobowiązanie go do natychmiastowego wykonania  
             naprawy odwodnienia boiska do piłki nożnej – doprowadzając je do stanu  
             używalności. 

                                                                               (za 10 - jednogłośnie) 
 
        b/  Komisja stwierdziła na podstawie harmonogramu korzystania z boiska  
             wielofunkcyjnego (do siatkówki i koszykówki) rezerwację tego boiska - średnio co  
             drugi dzień - do prowadzenia przez p. Kanię zajęć tenisa ziemnego. 
             Uniemożliwia się tym samym chętnym dzieciom z terenu naszej gminy  
             prowadzenia gry w piłkę siatkową i piłkę koszykową, szczególnie w okresie  
             wakacyjnym. 
             Komisja zwraca uwagę, że zostały przeznaczone znaczne środki finansowe na  
             rozbudowę kortów tenisowych i zajęcia gry w tenisa ziemnego winny odbywać się  
             na dobrze przygotowanych kortach, a nie na „Orliku”, który został wybudowany  
             w celu szerzenia kultury fizycznej w innych dyscyplinach masowych, dostępnych  
             dla całej społeczności. 

                                                                               (za 10 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 29 września 2009 r. 

 
 
1. Komisja bez uwag przyjmuje treść wniosków podjętych na posiedzeniu komisji w dniu  
     9 lipca 2009 r.   

                                                     (za 9 - jednogłośnie) 
 

2. Komisja nie wypracowała wniosków z przeprowadzonej Miejsko Gminnego Ośrodka  
    Kultury w Bystrzycy Kłodzkiej – przyjęła tylko informację Przewodniczącego Komisji  
    o wynikach kontroli. 
 
3. Komisja wnioskuje do Burmistrza aby w Urzędzie Miasta i Gminy zatrudnić osobę,  
    która będzie pełnić obowiązki inspektora nadzoru  nad wszystkimi inwestycjami  
    i remontami wykonywanymi ze środków gminy.  
    Osoba ta winna posiadać pełne uprawnienia w zakresie kosztorysowania i nadzoru  
    budowlanego. 

                                                     (za 9 - jednogłośnie) 
 
4. Komisja ustala, że posiedzenia komisji odbywać się będą we wtorki o godz. 13.00.  
    Podczas przeprowadzanych kontroli jednostek organizacyjnych gminy (oprócz UMiG)  
    w zależności od potrzeb, posiedzenia mogą odbywać się w godzinach wcześniejszych. 

                                                     (za 9 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 20 października 2009 r. 

 
 
 
      Komisja wnioskuje do Burmistrza o przedstawienie opinii niezależnego radcy  
prawnego dotyczącej: „Czy faktura VAT jest wystarczającym dokumentem    
pozwalającym na zmianę wysokość stawki za wywóz nieczystości stałych ujętej  
w czynszu za wynajem lokalu”. 

                                                     (za 10 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 17 listopada 2009 r. 

 
 
 
      Komisja po wysłuchaniu skarżącego się, Kierownika Zarządu Budynków 
Komunalnych, przeanalizowaniu opinii radcy prawnego, całości zgromadzonej 
dokumentacji oraz przeprowadzeniu dyskusji stwierdza, że skarga Andrzeja i Małgorzaty 
Cepielik na pracę kierownika Zarządu Budynków komunalnych w Bystrzycy Kłodzkiej 
dotyczącą „nieprawnego naliczania obciążeń za nieczystości stałe w kwocie 21,40 zł/ na 
miesiąc” jest zasadna.   
 

(za 5, przeciw 2, wstrzymało się 3) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Wnioski Komisji Rewizyjnej 
 z posiedzenia w dniu 22 grudnia 2009 r. 

 
 
 
      Komisja po wysłuchaniu p. Małgorzaty Lulewicz, jako skarżącej się, Kierownika 
Centrum Integracji Społecznej, przeanalizowaniu zgromadzonej dokumentacji oraz 
przeprowadzeniu dyskusji stwierdza, że skarga na Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej oraz Kierownika Centrum Integracji Społecznej jest bezzasadna.   
 
     Komisja wysłuchała zarzutu bezprawnego zwolnienia p. Małgorzaty Lulewicz przez 
kierownika CIS z możliwości kontynuowania odbywania stażu pracy w Centrum Integracji 
Społecznej. 
     W związku z tym, że skarżąca się przebywa od dłuższego czasu na zwolnieniu 
lekarskim pobierając pełne wynagrodzenie „stażowe” – uznaje się skargę za bezzasadną. 
 
     Komisja biorąc pod uwagę zgłaszane postulaty skarżącej się, postanawia ująć w planie 
kontroli na rok 2010 w miesiącu styczniu przeprowadzenie kontroli w Centrum Integracji 
Społecznej z uwzględnieniem w przedmiocie kontroli zagadnień przedstawionych             
w złożonej skardze. 
   

(za 6 - jednogłośnie) 
 
 
 
 
 
 


